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Basında 17 Ocak 2018 tarihinde yer alan bir habere göre İstanbul’un Küçükçekmece 

İlçesi’nde bulunan Kanuni Sultan Süleyman Eğitim ve Araştırma Hastanesi’ne 1 Ocak 2017-5 

Mayıs 2017 tarihleri arasındayaşı 18’in altında; 38’i ise 15 yaşından küçük olmak üzere 39’u 

Suriyeli 115 çocuğun hamile olarak geldiği öğrenilmiştir. 

Söz konusu hastanede sosyal hizmet uzmanı olarak görevli olan Ş.İ.N. hakkında ise, 18 

yaşından küçük çocuklara ilişkin bilgilerin adli birimlere ulaştırılması zorunluyken, 1 

Temmuz 2001 doğumlu bir çocuğun hamileliğiyle ilişkin kayıtlara hastane sisteminde ve 

sosyal hizmet biriminde tutulmadığını fark ederek 12 Haziran 2017 tarihinde hastanede 

psikolog olarak çalışan I.Ö. ile birlikte bu durumu tutanak altına alması dolayısıyla inceleme 

başlatıldığı ve görev yerinin değiştirildiği ortaya çıkmıştır. 

Konuya ilişkin savcılığın sorumlular hakkında başlattığı soruşturmada ise İstanbul 

Valiliği’nin 4 Aralık 2017’de sorumlu başhekim yardımcısı Doktor A.A. ve Sosyal Hizmet 

Uzmanı N.D. için soruşturma izni vermediği öğrenilmiştir. 

 

Bu bilgilere göre; 

1) Kanuni Sultan Süleyman Eğitim ve Araştırma Hastanesi’ne sadece 5 ay içinde 115 

hamile çocuk vakasının gelmesinin ve bunların hastane yönetimince adli makamlara 

bildiriminin yapılmamasının gerekçesi nedir? 

2) Var olan ihmali/suçu/görevi kötüye kullanmayı ortaya çıkaran ve görevinin getirdiği 

sorumluluk gereği ilgili makamlara bildiren uzman hakkında inceleme başlatıldığı ve 

görev yerinin değiştirildiği iddiaları doğru mudur? Doğru ise böylesi bir müdahale 

benzeri istismar vakalarının ihbarını önlemeye dönük bir adım mıdır? 

3) 19 Ekim 2017’de yasalaşan 7039 sayılı Nüfus Hizmetleri Kanunuile Bazı Kanunlarda 

Değişiklik Yapılmasına Dair Kanun’un görüşmelerinde gündeme gelen ve muhalefet 

partilerinin baskısıyla daha sonra geri çekilen “doğum bildiriminin sözle 

yapılabilmesi” hükmüyle arzulanan bu tür istismar vakalarının bilinmesi ve 

kamuoyundan gizlenmek istenmesi miydi? 



4) 2002 yılından 18 Ocak 2018’e kadar Türkiye’de 18 yaşın altında doğum yapan çocuk 

sayısı kaçtır ve yıllara göre dağılımı nedir? Bu vakalarda başlatılan soruşturma sayısı 

kaçtır? 

5) Sorumlular hakkında soruşturma izni vermeyen İstanbul Valisi hakkında yasal bir 

işlem başlatmayı düşünüyor musunuz? 

6) Sadece 5 ay içinde 115 çocuğun bir hastaneye hamile olarak gelmesi; bu hastanenin bu 

vakalara göz yumduğunun çocuk istismarında bulunan kişi ya da çevreler tarafından 

bilinmesiyle mi ilgilidir? 

7) Söz konusu hastanedeki çocuğun cinsel istismar vakası 6 ay önce ilgili mercilere 

bildirilmesine rağmen konuya dair yetkili makamların harekete geçmek için 6 ay 

beklemesinin gerekçesi nedir? 

8) Çocuk yaşta gebelikler ve bu yönde yazılı ve görsel basına yansıyan dini görüşlerin 

artması/arttırılması hükümetinizin politikası mıdır? 

9) Çocuk Seks İşçiliği, Çocuk Pornografisi ve Seks Amacıyla Çocuk Ticaretine Son 

Ağı’nın (ECPAT) Türkiye raporuna istinaden hükümetinizin çocuğun cinsel 

istismarının önlenmesine yönelik bir politikası var mıdır? 

10) Kanuni Sultan Süleyman Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde sorumluların büyük bir 

titizlikle gizlediği 38’i ise 15 yaşından küçük olmak üzere 39’u Suriyeli 115 çocuğun 

hamile olarak hastaneye kaydının olması ancak adli mercilere gerekli başvuruların 

yapılamasını bir skandal olarak görüp istifa etmeyi düşünüyor musunuz? 


